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Protokół Nr 15/2020 

z posiedzenia komisji rewizyjnej odbytego w dniu 7 grudnia 2020r. 

 

 Posiedzenie komisji otworzył i obradom przewodniczył przewodniczący komisji 

rewizyjnej Arkadiusz Ogłoza. W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie  

z załączoną do niniejszego protokołu listą obecności (obecni wszyscy członkowie komisji). 

Ponadto w posiedzeniu komisji udział wzięli pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Pierzchnica 

prowadzący sprawy naliczania i egzekwowania podatków i opłat lokalnych, inspektor ds. 

księgowości podatków i opłat Urszula Jarosz, podinspektor ds. rozliczeń  i opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi Ewelina Kwiecień. 

 

Tematem posiedzenia było: 

1.Kontrola naliczania i egzekwowania podatków i opłat lokalnych w 2020 r. 

2.Ustalenie planu pracy komisji rewizyjnej na 2021 r. 

3.Sprawy różne. 

 

Ad.1.Przewodniczący komisji poddał pod obrady komisji temat kontroli naliczania i  

         egzekwowania podatków i opłat lokalnych. Poprosił pracowników Urzędu Miasta i 

Gminy Pierzchnica o przedstawienie informacji w temacie naliczania i egzekwowania 

podatków i opłat lokalnych. 

Inspektor do spraw księgowości podatków i opłat Urszula Jarosz przedstawiła 

informację o wymiarze i poborze podatków, opłacie eksploatacyjnej oraz o prowadzonej 

windykacji w roku 2020. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Radna Malwina Wrona zwróciła uwagę na duże zaległości w sołectwie Brody w 

łącznym zobowiązaniu pieniężnym od osób fizycznych, bo jest to prawie 50% należności 

podatkowych. 

 Radny Jan Stęplowski zwrócił uwagę na spore zaległości procentowo  w stosunku do 

należnego podatku w sołectwie Podstoła. Kwotowo nie stanowi to najwięcej ale w stosunku do 

należnego podatku to 1/3 stanowią zaległości. 

 Pani Urszula Jarosz poinformowała, że takie są zaległości w podatku. Nie może mówić 

z imienia i nazwiska kto ile zalega. Zaległości są porównywalne do tych z roku poprzedniego. 

Na zaległości są wystawiane upomnienia i tytuły wykonawcze do Urzędu Skarbowego i robi 

się to co roku na każde zaległości. Ten  stan zaległości jest wg stanu na 3 grudnia 2020r. i ciągle 

się zmienia,  bo następują wpłaty. 

 Po wyczerpaniu dyskusji w temacie naliczania podatków przewodniczący komisji 

poprosił o przedstawienie informacji w temacie opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

Podinspektor ds. rozliczeń  i opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi Ewelina 

Kwiecień przedstawiła informację dotyczącą opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Dodała, że wystawiono 

180 upomnień na zaległości z tego w pierwszej połowie roku wystawiono tylko 21 upomnień. 

Po upomnieniach może część dokona wpłaty, a jeżeli nie to zostaną wystawione tytuły 

wykonawcze do Urzędu Skarbowego. 

Radna Malwina Wrona zapytała o stan zaległości w porównaniu do roku poprzedniego 
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czy jest jakaś różnica istotna. 

Pani Ewelina Kwiecień poinformowała, że stan zaległości jest porównywalny nie ma 

znaczącej różnicy w jedną lub w drugą stronę. 

Po przeanalizowaniu tematu naliczania i egzekwowania podatków i opłat  oraz tematu 

gospodarowania odpadami komunalnymi komisja nie wniosła uwag i nie formułowała 

wniosków. 

Komisja rewizyjna w głosowaniu jawnym jednogłośnie 5 głosami za wyraziła 

pozytywną opinię o podejmowanych działaniach w zakresie naliczania i egzekwowania 

podatków i opłat lokalnych w tym opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Ad.2.Przewodniczący komisji poinformował, że przygotował projekt planu pracy komisji  

         rewizyjnej na rok 2021 i przedstawił członkom komisji przygotowany projekt planu 

pracy. Zapytał członków komisji czy mają uwagi, sugestie do przedstawionego projektu planu 

pracy komisji, może ktoś ma inne propozycje do planu pracy. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag i nie wnosili innych propozycji. 

Przewodniczący komisji poddał do zatwierdzenia plan pracy komisji na rok 2020. 

Na 5-osobowy skład komisji rewizyjnej w głosowaniu brało udział 5 członków komisji i za 

przyjęciem planu pracy było 5 członków komisji. 

Plan pracy komisji rewizyjnej na rok 2021 został przyjęty przez komisję w głosowaniu jawnym 

jednogłośnie. Plan pracy komisji rewizyjnej na rok 2021 stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że plan pracy komisji podlega zatwierdzeniu przez radę i 

zostanie poddany do zatwierdzenia na najbliższej sesji. 

 

Ad.3.Sprawy różne. 

         Członkowie komisji nie zgłaszali wniosków i nie występowali z zapytaniami odnośnie 

bieżących spraw gminy. 

 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia przewodniczący komisji podziękował wszystkim 

za udział i zamknął posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółował: 

S.Kielesiński 
                                                                                                   Przewodniczący Komisji 

 

                                                                                                        Arkadiusz Ogłoza 

 

 

 

 


